

"**Nonviolence. Masked. No vandalism**", therefore, Albertans doctors call on Albertans to support the call to **#TestTraceIsolateAB** by attending protests, contacting elected officials and signing the petition at [http:// bit. ly / covid_ ab](http://bit.ly/covid_ab) **#AbLeg #abhealth**, because as of **August 16**, the pandemic is supposedly over according to the gang of thugs who run this province. Dr. **Deena Hinshaw** and her brainless political bosses decide Albertans will no longer have to self-isolate after testing positive for COVID! In other words, the Alberta authorities agree to put your **life in danger** by letting the virus spread blithely. So, it's important to maintain the Masks, Social Distancing and **QUARANTINE FOR COVID INFECTIONS**.

"**La non-violence. masqué. pas de vandalisme**", donc, Les médecins albertains demandent aux Albertains de soutenir l'appel à **#TestTraceIsolateAB** en assistant aux **manifestations**, en contactant les élus et en signant la pétition sur http://bit.ly/covid_ab **#AbLeg #abhealth**, car à partir du **16 août**, la pandémie est supposément terminée selon la bande de voyous qui dirigent cette province. Dr. Deena Hinshaw et ses patrons politiciens sans cervelle décident que les Albertains n'auront plus à s'isoler après avoir été testés positifs pour COVID! Autrement dit, les autorités albertains sont d'accord de mettre **votre vie en danger** en laissant le virus se propager allègrement. Alors, c'est important de maintenir les Masques, la Distanciation sociale et les **QUARANTAINES POUR LES INFECTIONS À COVID**.

@zaidi71, @ActivistAlberta, @jvipondmd, @UbakaOgbogu, @karliwithakay, @JillianHortonMD, @DrEricDing, @Cleavon_MD, , @PeterHotez, @SOSAlberta, @karliwithakay, @SabiVM, @DrAnnelwin, @drphildevos, @maplesswonder, @drdagly, Erika Vlieghe, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @David Fisman, @imgrund, @Arfarfar8, @LeylaDAsadi, @MerlinofCanada, @drkristenkc, @YourAlberta, @drdagly, @jannarden, @idsayin6minutes, @djilk1, @frugalfrivolous, @whysofrosty1, @mummaquilts, @AlexanderDowse, @ChadOhman, etc...